
ZÁPIS 7/2011 Z JEDNÁNÍ ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE DOLNÍ PĚNA 
 Jednání se konalo v úterý dne 20.9. 2011 v 19:00 hodin na obecním úřadě. 
  
Program jednání: 
  
1. Zahájení, prezence 
  
Přítomni: Martin Matoušek, Michal Žoudlík, Jiřina Kubáková, ing.Věra Jiříková, Ondřej Rešl 
Omluveni: Ing.Martin Hejlíček, Milan Jiruška 
  
2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 

  
Zapisovatel: Michal Žoudlík 
Ověřovatelé: Jiřina Kubáková, Ing.Věra Jiříková 
  
3. Projednání námitek proti zápisu z minulého zasedání zastupitelstva 
Námitky nejsou 
  
4. Doplnění a schválení programu jednání 
Starosta seznámil členy zastupitelstva s programem jednání. 
  
Hlasování: Jednomyslně schválen 

  
5. Změna v Požárním řádu obce 
  
Starosta informoval zastupitele o žádosti společnosti Čevak o vyjmutí hydrantové sítě z Požárního řádu 
obce. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo souhlasí se změnou. 
  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
6. Schválení Povodňového plánu obce 
  

Starosta informoval zastupitele o vypracovaném Povodňovém plánu obce firmou p. Papeže. 
  
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo bere na vědomí. 
  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
7. Žádost na pronájem v obecním domě č.p.27 - pan Báchorik 
  
Starosta informoval zastupitele o žádosti pana Báchorika o pronájem bytu v obecním domě, který má v 
pronájmu paní Šerglová. 

  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo nesouhlasí z pronájmem. 
  
Hlasování: Žádost jednohlasně zamítnuta.. 
  
  
8. Platby komunálního odpadu v pronajatých rodinných domech. 
  
Starosta informoval zastupitele o rostoucím počtu obyvatel v pronajatých domech, kteří nemají trvalý 
pobyt v obci, ale chtějí si zajistit odvoz odpadu, který už jednou platí v trvalém bydlišti. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo navrhuje dotaz na Městském úřadě v Jindřichově Hradci. 

  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
9. Dokupování druhých známek na popelnice. 
  
Starosta informoval OZ o zájmu občanů na nákup známek na druhé popelnice do domácnosti. . 
  



Návrh na usnesení: 

ZO navrhlo nezavádět druhé popelnice a řešit problém prodejem pytlů na odpad.. 
  
Hlasování: Jednomyslně schváleno 
  
10. Rozpočtové opatření 
  
Zastupitelstvo bylo seznámeno s návrhem rozpočtového opatření č. 1/2011 v následujícím složení: 
  
  
Příjmy 
25 465,00 
Výdaje 

- 189 449,80 
Financování 
163 984,80 
  
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo se změnami souhlasí. 
  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
11. Vyhláška o psech 
  
Místostarosta informoval obecní zastupitelstvo o přípravě vyhlášky o psech, která by měla platit od 

1.1.2012. 
  
Návrh na usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí a souhlasí s nákupem registračních známek. 
  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
12. Odkup pozemku 
  
Starosta informoval zastupitele o možnosti odkupu pozemku od Úřadu pro zastupování státu ve věcech 
majetkových p.č. 45 v kú Dolní Pěna. 
  

Návrh na usnesení: Zastupitelstvo souhlasí s odkupem pozemku. 
  
Hlasování: Schváleno jednomyslně 
  
13. Ustanovení inventarizační komise. 
  
Zastupitelstvo navrhuje inventarizační komisi v tomto složení: 
  
Předsedkyně: Jiřina Kubáková 
Členové: Ing.Věra Jiříková, Marta Hiršová 
  
14. Diskuse 

  
1. Kontejner na sklo na sídliště U Lesa 
  
Starosta informoval OZ o chybějícím kontejneru na sklo 
  
Návrch usnesení: Na zkoušku přemístit kontejner od mostku u zahrádek na sídliště. 
  
Hlasování: Schváleno jednohlasně 
  
  
2.Dílčí audit 
  

Starosta informoval OZ o provedení dílčího auditu Krajským úřadem. 
Nebyli shledány žádné podstatné nedostatky. 
  
Návrch usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí 
  
Hlasování: Schváleno jednohlasně 
  



  

3. Letecké snímky 
  
Starosta informoval OZ o možnosti prodeje leteckých snímků Dolní Pěny. 
  
Návrch usnesení: Zastupitelstvo bere na vědomí 
  
Hlasování: Schváleno jednohlasně 
  
  
  
  
  

Jednání zastupitelstva skončilo v 22:00 hod. 
  
  
Zapsal: Michal Žoudlík …………………………………….. 
  
Ověřila:Jiřina Kubáková …………………………………….. 
  
Ing.Věra Jiříková …………………………………….. 
  

 


